
Dagsorden for bestyrelsesmøde den 20/06 - kl. 18.30 hos Katinka
Skribent: Rasmus

- Opfølgning på nyt energimærke ()

- Karin er i gang med at følge op på det.

- Der ligger en mail ubesvaret, så nu er der skrevet og så må vi høre hvad hun

skriver tilbage.

- Udmelding af information til andelshaverne

- Vi snakker om at opsætte en mail liste så vi kan kontakte andelshaverne direkte i

stedet for at aflevere sedler individuelt i postkassen

- Skur - vi skal lave en officiel udmelding om at man kan få ting derud

- Koster 500 kr om året - sat op med Karin

- Forbeholdt el cykler, da de svære at få op og ned af kælderen

- Vi skal have mærker på cykler igen for at se hvilke cykler der ikke har en ejer

- Vi skal have sendt mails ud til folk om fjernelse af cykler

- Venter på mail liste

- Evt. kontakte dem som har en barnevogn i det andet skur for at flytte dem over i

det reelle barnevognsskur.

- Rotter

- Lars fik godt fanget rottemanden og har udtrykt at vi ønsker behandling hele

vejen ned

- Opfølgning på Fliser

- Ja tak, Carina skriver vi gør det og får nye fliser mm.

- Vinduer

- Lars kontakter Bjarne Stenlykke omkring hvorvidt fugerne skal skiftes som

producenten anbefaler.



- Sætningsskade i 11A

- Vi har kontaktet Karin angående firmaet der har lavet brusekabinerne da vi vil

finde ud af om vi har noget garanti

- Anlægsgartner Regning ved 1A?

- Vi har kontaktet Mette om det er noget hun kender til

- Tørretumbler

- Vi trækker stikket og sætter et skilt op.

- Jeg tjekker op på kontoret og køber en printer og lamineringsmaskine hvis der mangler

- Jeg får også lavet ekstra nøgler til hvert medlem


